
 آرمان ملی – حسین ردکا: قرارداد حامی فدراسیون 
فوتبال در حالی منعقد شده که طرف قرارداد این فدراسیون 
شرکتی تازه تاسیس، با سرمایه کم و رزومه ای نامشخص 

است. 
    تاسیس شرکت

در روزنامه رسمی 25 بهمن ماه سال 1401 درج شده: 
شرکت با مسئولیت محدود تجارت الکترونیک هوشمند 
ایرانیان در تاریخ 1401/11/02 به شماره ثبت ۶0۷۹۹۹ به 
شناسه ملی 14011۸۸۷۷۹1 ثبت شد. در بخشی از موضوع 
فعالیت این شرکت، ارائه کلیه خدمات بازاریابی )غیرهرمی 
و غیرشبکه ای(، تولید و پشتیبانی نرم افزار )غیرفرهنگی 
غیرهنری و غیررسانه ای( سفارش مشتری، ارائه کلیه 
خدمات نرم افزاری و سخت افزاری )غیرفرهنگی غیرهنری و 
غیررسانه ای(، ارائه کلیه خدمات فناوری اطلاعات )آی تی( 
پشتیبانی- شبکه، سخت افزار و نرم افزار )غیرفرهنگی غیر 
هنری و غیررسانه ای( آمده است. محمد سررشته داری که 
هم نام مشاور مدیرعامل و مدیر مارکتینگ باشگاه استقلال 
است  30 درصد از سهم الشرکه این شرکت را در اختیار داشته 
که در فروردین ماه سال جاری از این شرکت کنار رفته است! 
سرمایه شرکت تجارت الکترونیک هوشمند ایرانیان از 5 
میلیارد ریال در زمان تاسیس به 2 میلیارد و ۹00 میلیون ریال 

در شهریور ماه سال جاری کاهش یافته است. 
   در مورد شرکت 

شرکت تجارت الکترونیک هوشمند ایرانیان خود را 
اینگونه معرفی کرده است: »ما کارگزار فدراسیون فوتبال 
در همه رده های تیم های ملی هستیم و به صورت انحصاری 
کلیه تبلیغات آنلاین و آفلاین را به صورت هدفمند در 
مسابقات FIFA و AFC به شما ارائه خواهیم داد.« در سایت 
این شرکت آمده است: »تیم شرکت تجارت الکترونیک 
هوشمند ایرانیان، پس از سال ها تلاش در عرصه 
توسعه اقتصادی در حوزه های مختلف از جمله 
تبلیغات، برندینگ، مارکتینگ، صنعت نفت و گاز 
و پتروشیمی، لجستیک بین المللی، واردات 

و صادرات کالا، منتورینگ استارتاپ ها و… اکنون در 
چالشی جدید مسئولیت اجتماعی خود را در اقتصاد ورزش و 
حمایت تحول آفرین از تیم های ملی فوتبال ایران جست وجو 
می کند« همچنین »شرکت تجارت الکترونیک هوشمند 
ایرانیان مجری طرح های برندینگ و تبلیغات محیطی شما 
در بخش تبلیغات محیطی در استادیوم های فوتبال، محل 
تمرین تیم های ملی فوتبال، محل فدارسیون و...« به عنوان 
خدمات این شرکت در بخش تبلیغات آفلاین ذکر شده است. 
»شرکت تجارت الکترونیک هوشمند ایرانیان مفتخر است در 
وبسایت ها، اپلیکیشن جامع، فضای مجازی و کلیه پلتفرم های 
مرتبط با فدراسیون فوتبال کسب و کار شما را رونق دهد« 
در بخش تبلیغات آنلاین این شرکت ذکر شده اما در بخش 

پروژه های این شرکت خبری از قرارداد یا پروژه ای نیست! 
   فراخوان فدراسیون 

۹ اسفند سال گذشته، یعنی 2 هفته پس از انتشار ثبت 
شرکت تجارت الکترونیک هوشمند ایرانیان، فدراسیون 
فوتبال آگهی فراخوان مزایده عمومی انتخاب حامی تیم های 
ملی فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران را منتشر کرد. 
به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، در این فراخوان 
آمده است: فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران در 
نظر دارد نسبت به انتخاب حامی تیم های ملی اقدام نموده 
و از طریق مزایده عمومی و با بهره گیری از سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )www. setadiran. ir( به صورت 
الکترونیکی با شماره فراخوان 500100۹3۹22000001 
آن را واگذار نماید. کلیه مراحل برگزاری مزایده از دریافت 
اسناد مزایده تا ارائه پیشنهاد مزایده گران و بازگشایی پاکت ها 
از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 
آدرس )www. setadiran. ir( انجام خواهد شد و لازم 
است مزایده گران در صورت عدم عضویت قبلی مراحل ثبت 
نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را 
جهت شرکت در مزایده محقق سازند. تاریخ انتشار مزایده در 

سامانه 1401/12/4 است. 
   صحبت های آقای سخنگو! 

رئیسه  هیات  ه سخنگوی  ما  شهریور   12
فدراسیون فوتبال از انتخاب حامی مالی این 
فدراسیون خبر داد و گفت: به زودی نام این 
اسپانسر اعلام می شود. به گزارش ایرنا، 
احسان اصولی با اشاره به صحبت های مطرح 
شده در جلسه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 

تصریح کرد: در این نشست مباحث مختلفی که مطابق 
دستور جلسه در اختیار اعضا قرار گرفته بود، بحث و بررسی 
شد. وی ادامه داد: یکی از موارد مطرح شده در این جلسه به 
گزارش کمیته بانوان مربوط بود که طی آن خسروی برای 
این سمت انتخاب و موضوع به تایید هیات رئیسه رسید. او 
خاطرنشان کرد: در مورد واگذاری اماکن اقامتی تحت اختیار 
فدراسیون نیز بحث و بررسی شد و در نهایت تصمیم بر آن 
بود که مطابق آیین نامه مالی، معاملاتی و ضوابط فراخوان 
داده شود تا افراد و اشخاص حقیقی و حقوقی که حائز شرایط 
لازم برای ورود به این مقوله هستند پیشنهادات خود را ارائه 
تا به بهترین پیشنهاد پاسخ داده شود. سخنگوی فدراسیون 
درمورد آن بخش از هزینه های فدراسیون که  باید خارج از 
سامانه تدارکات صورت بگیرد هم گفت: با توجه به شرایط 
موجود به رئیس فدراسیون تفویض اختیار شد تا وی و 
خزانه دار فدراسیون به عنوان صاحبان امضای مجاز بتوانند 
در این خصوص تصمیم گیری کنند، همچنین مصوب شد 
سازمان لیگ در مورد تامین اقلام مورد نیاز داوران از جمله 
هدست، اسپری و مواردی از این دست اقدام و مطابق نظر 
کارشناسی کمیته داوران کارها را پیش ببرد. اصولی گفت: 
بحث دیگر ما در مورد اسپانسر فدراسیون فوتبال بود که 
براساس پیشنهادات دریافت شده و مطابق ضوابط آیین نامه 
مالی و معاملاتی، فدراسیون حامی مالی خود را انتخاب و 

نهایی کرده که به زودی معرفی می شود. 
   امضای قرارداد 

1۶ شهریور ماه فدراسیون فوتبال در راستای جذب حامی 
مالی با شرکت تجارت الکترونیک هوشمند ایرانیان، قرارداد 
همکاری و حمایت از تیم های ملی را امضا کرد. به گزارش 
سایت رسمی فدراسیون فوتبال، بر این اساس مقرر گردید 
ضمن همکاری در زمینه تبلیغات محیطی، در حوزه تجارت 
الکترونیک هم زیرساخت های لازم توسط شرکت تجارت 

الکترونیک هوشمند ایرانیان فراهم شود. 
   نکات

این قرارداد در حالی منعقد شده که قرار بود دو سال قبل 
قراردادی با یکی از بزرگ ترین اپراتورهای تلفن همراه منعقد 
گردد.  قراردادی که به واسطه سرمایه و رزومه آن اپراتور مبلغ 
قابل توجهی به فدراسیون فوتبال می رسید. از طرف دیگر 
اینکه شرکت تازه تاسیس با سرمایه کم قرار است حامی 
فدراسیون فوتبالی باشد که هزینه های سنگین تیم ملی را در 

پیش دارد، باعث نگرانی اهالی فوتبال شده است. 
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گفت وگو

بنگاه اقتصادی با سرمایه کم و عمر کمتر از یک سال 

 شرکتی تازه تاسیس  شرکتی تازه تاسیس 
حامی فدراسیون فوتبال شد!حامی فدراسیون فوتبال شد!

  کوتاه 
تسنیم: تیم فوتبال سپاهان از ساعت 20 پنجشنبه شب 
در دیداری دوستانه در ورزشگاه گازپروم شهر سن پترزبورگ 
روسیه به مصاف تیم زنیت این کشور رفت که این مسابقه با 
شکست 4 بر یک تیم اصفهانی به پایان رسید. برای تیم زنیت 
در این بازی ایوان سرگئیف در دقیقه 1۹، زلیم خان باکایف در 
دقیقه 22، الکساندر اروخین در دقیقه 2۹ )پنالتی( و گوستاوو 
مانتوان در دقیقه 2+۹0 گلزنی کردند. تنها گل تیم سپاهان نیز 
در دقیقه ۹0 توسط عیسی آل کثیر وارد دروازه میزبان شد. تیم 
سپاهآنکه در این بازی بازیکنان ملی پوش خود را در اختیار 
نداشت، در دقیقه ۷۶ صاحب یک ضربه پنالتی شد که رضا 
اسدی این ضربه پنالتی را از دست داد. عیسی آل کثیر و برایان 
دابو دو بازیکن زردپوش اصفهانی که به دلیل مشکل سقف 
بودجه نتوانستند قرارداد خود با این باشگاه را ثبت کنند و در 
لیگ برتر به میدان بروند، در این دیدار دوستانه برای تیم سپاهان 
بازی کردند. دیدار دوستانه زنیت سن پترزبورگ - سپاهان در 
راستای قرارداد همکاری دو باشگاه برگزار شد. فصل گذشته 
بازی دوستانه نخست آنها در تاریخ 2۸ بهمن ماه 1401 در 
اصفهان برگزار شد که به برتری 2 بر صفر شاگردان مورایس 
انجامید. محمد قربانی و محمد دانشگر زننده گل های سپاهان 

در آن بازی بود. 

بیــن المــلل 
  لیونل مسی پس از دیدار تیم ملی آرژانتین با اکوادور 
تاکید کرد او و هم تیمی هایش قهرمانی در قطر را به تاریخ 
سپرده اند. به گزارش سایت tyc، لیونل اسکالونی، سرمربی 
تیم ملی آرژانتین، پس از پیروزی یک بر صفر مقابل اکوادور، در 
شروع مسابقات مقدماتی جام جهانی 202۶ گفت: نمایش تیمم 
در این دیدار خیلی خوب و باورنکردنی بود. به بازی بازیکنانم 
افتخار می کنم. این بازی تا حد زیادی سخت بود چون اولین 
بازی در انتخابی جام جهانی همیشه دشوار است. در خیلی از 
جاهای زمین دوئل ها و نبردهای تن به تن زیادی را بردیم و 
هر وقت هم بازیکنی جا می ماند خیلی زود برمی گشت. او در 
ادامه به تصمیم تعویض لیونل مسی، کاپیتان تیمش، دقایقی 
مانده به پایان بازی اشاره کرد و گفت: خود مسی از من خواست 
تعویضش کنم وگرنه او را بیرون نمی آوردم. بعداً ارزیابی خواهیم 
کرد تا ببینیم مسی مصدومیت دارد یا خیر. لیونل اسکالونی 
دورانش را در تیم ملی آرژانتین بررسی کرد و افزود: وقتی کارم 
را شروع کردم، فکر نمی کردم پنج سال اینجا باشم. انگار همین 
دیروز بود. لحظات سختی وجود داشت ولی زمان گذشته است. 
در هر صورت پیشرفت می کنید، باتجربه تر می شوید و الان 
به اینجا رسیدم. لیونل مسی هم در پایان بازی گفت، همیشه 
باید به آنچه در راه است فکر کرد. او به صراحت اعلام کرد با 
اینکه اخیراً قهرمان جهان شده اند ولی قصد ندارند دست از کار 

بردارند. او گفت: باید آگاه باشیم که از همه 
ماه های اخیر بعد از قهرمانی در جام جهانی 
بسیار لذت بردیم اما کاری که انجام دادیم 
برای گذشته است و به تاریخ پیوسته. ما 
باید به جلو نگاه کنیم. بازی های سختی 

مانند این وجود دارند، قطعاً شکست 
خواهیم خورد اما باید مسیرمان را 
ادامه دهیم. این تیم قرار نیست 
آرام بنشیند. احساس بسیار خوبی 
داشتم. بازی سختی بود؛ بسیار 
فیزیکی، بسیار سخت اما احساس 

بسیار خوبی داشتم. اواخر بازی 
کمی خسته بودم و خواستم تعویض شوم. 

آنتیگا: به دلایل شخصی به پیشنهاد  
ایران پاسخ منفی دادم

تسنیم: پروژه الگوبرداری از والیبال ژاپن 
توسط فدراسیون والیبال کشورمان خیلی زود 
زمین خورد. نه بهروز عطایی، کسی بود که تبدیل 
به مرد شماره دوی کادر فنی شود و نه گزینه های 
فدراسیون حاضر بودند به عنوان کمک مربی به 
ایران بیایند. یکی از این گزینه ها، استفان آنتیگا 
ملی پوش سابق والیبال فرانسه و سرمربی پیشین 
تیم های ملی لهستان و کانادا بود. آنتیگا در پاسخ 
به این سوال که پیشنهاد فدراسیون والیبال ایران 
در تماسی که اخیرا با شما داشتند چه بود و چه 
پاسخی دادید؟ گفت: فدراسیون ایران برای 
همکاری با تیم ملی مردان به من پیشنهادی 
داد که نمی توانم جزئیات آن را اعلام کنم. پاسخ 
من به دلایل شخصی، منفی بود. ایران تیم 
قدرتمندی است که مردم آن به شدت به والیبال 
علاقه دارند. ایران، کشور والیبال است و من این 

موضوع را در سالن های آن دیدم. 

خارج ازمستطیل سبز

 قطر؟ خیر دربی در تهران 
 برگزار می شود! 

سهیل مهدی در گفت وگو با فارس، درمورد 
بحث میزبانی کشور قطر از دربی تهران، اظهار 
داشت: این موضوع را در رسانه ها شنیدم و فعلا 
هیچ اطلاعی درموردش ندارم زیرا هنوز به کمیته 
مسابقات سازمان لیگ ابلاغ نشده است. مدتی قبل 
هم این بحث مطرح شد که شاید دربی در استانبول 
برگزار شود که اتفاقی نیفتاد. اکنون نیز موردی 
به ما گزارش نشده است. وی در مورد مذاکرات 
مدیران 2 باشگاه از مهدی تاج و پیگیری رئیس 
فدراسیون فوتبال در نشست اخیرش با همتای 
قطری خود، گفت: تاج به عنوان رئیس فدراسیون و 
رئیس مجمع سازمان لیگ اختیار تصمیم گیری را 
در این خصوص دارد اما هر تصمیمی قطعی شود، 

به ما نیز ابلاغ خواهد شد. 

خبـــــر

فال نیک برای تیم ملی 

تیم ملی فوتبال ایران در خانه بلغارستان مقابل این تیم به 
برتری یک صفر رسید. به نظرم ملی پوشان کشورمان بازی خوبی 
از خود نشان دادند و در کل فوتبال ملی ایران برای پیشرفت 
بیشتر احتیاج به بازی های تدارکاتی قوی دارد. بلغارستان تیم 
قدرتمند گذشته اش را که موی دماغ تیم های بزرگ دنیا می شد 
در اختیار ندارد و دچار افت محسوسی شده است ولی بازی با یک 
تیم اروپایی را به فال نیک می گیرم و امیدوارم فتح بابی شود تا در 
آینده با تیم هایی که دارای قدمت بوده و صاحب سبک هستند 
بازی کنیم. بزرگ ترین اشتباه ما این است که پیروزی در خاک 
بلغارستان را بزرگ جلوه دهیم و تصور کنیم دست به کار بزرگی 
زده ایم. در جام جهانی قطر دیدیم که ژاپن، کره جنوبی، استرالیا 
و عربستان چه بازی های خوبی انجام دادند و فراموش نکنیم آنها 
همواره بازی های تدارکاتی که برگزار می کنند با تیم های ملی 
مطرح و قدر دنیاست که باعث می شود بهتر به نقاط ضعف و قوت 
خود پی ببرند. ما نیازمند بازی های تدارکاتی دشوارتری هستیم 
چون در جام ملت های آسیا که در پیش داریم با قدرت های اول 
قاره بازی های سخت و دشواری داریم و عبور از چنین حریفانی 
مشکل است. ما چیزی به اسم سیستم تغییر نسل نداریم. این 
سیستم را برای تیم های آسیایی همانند کشورهای صاحب 
سبک اروپا انجام می دهند و پس از 20 سال به نتایج خوبی 
رسیده اند که در جام جهانی گذشته دیدیم. آنها با امیدهای خود 
در بازی های آسیایی و سپس جام ملت ها بازی می کنند و در 
جام جهانی تکامل می یابند. سیستم آنها از نونهالان به نوجوانان، 
جوانان، امیدها و بزرگسالان ادامه می یابد اما ما چنین سیستمی 
را در ایران نداریم و بازیکنان به درستی تزریق نمی شوند  جا 
افتادن چنین سیستمی نیاز به برنامه ریزی درازمدت دارد که 
انجام نمی دهیم. وقتی سرمربی ایرانی خواستیم بهتر از همه 
قلعه نویی است چون تجربه کافی را برای این مسئولیت دارد 
اما اگر می خواستیم پا به پای تیم های قدرتمند آسیا جلو برویم 
احتیاج به ساختار و امکانات بهتر و مربیان درجه یک دنیا داریم. 
قلعه نویی هم یک دستیار خارجی دارد و می تواند دستیاران 
خارجی بیشتری داشته باشد. ۶ دوره به جام جهانی صعود کردیم 
اما هر بار در دور گروهی حذف شدیم. سال های زیادی است در 
رده ملی و باشگاهی قهرمان آسیا نشده ایم و با تیم های اول قاره 
فاصله گرفته ایم. باید فکری اساسی و عملکردی کاربردی داشته 

باشیم تا فاصله را از بین ببریم. 

در  استقلال  پیشکسوت  همدانی  ستار 
خصوص وضعیت این باشگاه و اختلافی که در 
فضای رسانه ای به وضوح دیده می شود صحبت 

کرد. 
   درباره آخرین وضعیت تیم فوتبال 

استقلال چه نظری دارید؟
 مشکلات در تیم وجود دارد و نمی توانیم آنها 
را کتمان کنیم. امیدوارم مدیریت باشگاه هرچه 
سریع تر این مشکلات و حاشیه ها را کنترل کند. 
خطیر باید با حل مشکلات به تیم آرامش بدهند 
تا کادرفنی و بازیکنان بدون دغدغه در مسابقات 
حضور پیدا کنند. اگر مشکلات حل شود قطعاً به 

تیم و هواداران ضربه ای نخواهد خورد. 
   آیا برخی می خواهند به استقلال ضربه 

بزنند تا موفقیتی نداشته باشد؟
 اگر مدیرعامل احساس می کند که از سوی 
افرادی به استقلال ضربه ای وارد می شود 
باید مقابل آنها بایستد و از تیمش در مقابل 
حاشیه سازان دفاع کند، اما واجب تر از قرار گرفتن 
مدیرعامل مقابل افراد حاشیه ساز، این است که 
ابتدا مشکلات درون سازمانی خودش را حل 
کند، چون هنوز در درون تیم با هم مشکل دارند. 
مدیرعامل، کادر فنی و اعضای استقلال باید ابتدا 
همبستگی و اتحاد در داخل خودشان داشته 

باشند و سپس با دیگران بجنگند. 
   مشکلات باشگاه استقلال چگونه حل 

می شود؟
 فعلًا که مسئولان باشگاه استقلال نتوانستند 
مسائل داخلی خودشان را حل و برطرف کنند. 
امیدوارم علی خطیر موفق شود تا از عهده 
مشکلات بربیاید. حتماً او توانایی این را داشته 
که مشکلات استقلال را حل کند، چون دوستان 
تشخیص دادند که وی مدیرعامل شود و انتخاب 
بیهوده ای نبوده است. کادر فنی و بازیکنان باید 
در قالب شرح وظایف خودشان کارها را انجام 
بدهند. اینکه بخواهیم در کار یکدیگر دخالت 
کنیم و وظایف خودمان را فراموش کنیم دیگر 
مجموعه مان نظم ندارد و شکل دیگری به خود 
خواهد گرفت. مشکلاتی که در باشگاه استقلال 
وجود دارد ریشه ای است و باید به طور کلی 
حل شود. قطعاً جواد نکونام و بازیکنانش دنبال 
این هستند تا با آرامش به کار خود ادامه دهند. 
بنابراین مدیریت وظیفه اش حمایت از کادر فنی 
و بازیکنان و ایجاد بستر مناسب برای آرامش و 
تمرکز اعضا، کادر فنی و بازیکنان است. تعطیلات 
لیگ بهترین فرصت است تا هرچه سریع تر 
مدیریت و کادرفنی به اتحاد فکری برسند. 
دوستان بهتر است در این همبستگی و اتحاد، از 
حوزه قدرت صحبت نکنند، چون همه این افراد 
از جمله مدیر، مربی و بازیکنان آمده اند تا در 
خدمت مردم و هواداران باشند. هیچ کس نیامده 
تا در باشگاه استقلال قدرت نمایی کند و اگر 
کسی تفکرش این است تا قدرتش را نشان بدهد، 
بهتر است از استقلال برود. اگر کسی قدرت دارد 
بیاید با تمام توان مشکلات استقلال را حل کند.  

سیدعلی موسوی 
 کارشناس فوتبال 

همدانی: 
 تعطیلات لیگ 
فرصت اتحاد 

استقلالی ها است 

مرتضی پورعلی گنجی، در 
تهران  به  برگشت  هنگام 
از وقت استفاده کرد و به 
تماشای فیلم بازی پنجشنبه 
علی گنجی  ر پو  . نشست
عملکرد خودش در بازی مقابل 

بلغارستان را آنالیز کرد. 

تیم فوتبال سپاهان پس از 
پایان بازی دوستانه برابر 
زنیت در رختکن ورزشگاه 
گازپروم شهر سن پترزبورگ 
در پیامی از مهمان نوازی 
زنیت تشکر کرد. متشکرم 
زنیت.  متشکرم، روسیه، 

جان تری خطاب به هوادار 
فولام نوشت: از زمانی که 
بازنشسته شدم جام های 
بیشتری نسبت 50 سال اخیر 
فولام کسب کرده ام! لندن 
یک تیم دارد و آن هرگز فولام 

 ! نیست

ت
شــ

س نو
عک

        پاسخ   آنالیز تشکر

برتری یک  بر صفر شاگردان قلعه نویی  مقابل  بلغارستان 

پنجمین برد متوالی تیم ملی با قلعه نویی 

ذوالفقارنسب: تیم  ملی مقابل حریف متوسط اروپایی عملکرد خوبی داشت 

آرمان ملی: شاگردان امیر قلعه نویی که 
خود را برای حضور در رقابت های جام ملت های 
آسیا آماده می کنند مقابل بلغارستان به برتری 

یک بر صفر رسیدند. 
   گزارش بازی 

 تیم ملی فوتبال ایران از ساعت 1۹:30 روز 
پنجشنبه در دیداری دوستانه در چارچوب 
فیفادی شهریورماه و در ورزشگاه هریستو 
بتوف شهر پلودیف مقابل بلغارستان به میدان 
رفت و موفق شد این بازی تدارکاتی را با تک گل 
محمد محبی به سود خود به پایان برساند و برای 
ششمین بازی متوالی تن به شکست نداد. در 
دقیقه چهاردهم این بازی بود که اشتباه عجیب 
خط دفاعی تیم ملی بلغارستان با توپ ربایی 

سامان قدوس همراه شد و پاس این بازیکن در 
دهانه دروازه که خالی از دروازه بان بود به محمد 
محبی رسید و ضربه سر این بازیکن به گل 
تبدیل شد تا چهارمین گل ملی وینگر لژیونر 
کشورمان روی پاس گل سامان قدوس به ثبت 
برسد. مصدومیت علیرضا بیرانوند در نیمه 
نخست بازی اتفاق مهم دیگری بود، او پس از 
پرتاب بلندی که انجام داد از ناحیه کشاله ران 
مصدوم شد و پیام نیازمند درون دروازه تیم ملی 
قرار گرفت. کشیدگی بدن بیرانوند باعث توقف 
بازی شد تا بیرانوند همچون بازی با انگلیس در 
جام جهانی 2022 و دیدار با ازبکستان در فینال 
تورنمنت کافا دچار آسیب دیدگی شود و نتواند 
بازی را ادامه دهد. سومین مصدومیت بیرانوند 

با پیراهن تیم ملی ایران در یک سال گذشته رخ 
داد تا شرایط دروازه تیم ملی را در آستانه جام 
ملت های آسیا تحت تأثیر قرار دهد. این بازی 
در ورزشگاه 1۸ هزار و ۷00 نفری هریستوف 
بوتف بلغارستان برگزار شد و تعداد 200 ایرانی 
با در دست داشتن پرچم های ایران به حمایت از 
تیم ملی پرداختند. ضمن اینکه تیم ملی فوتبال 
کشورمان موفق شد در دوران تحت هدایت 
امیر قلعه نویی برای پنجمین بازی متوالی به 
پیروزی برسد که البته همه آن ها تدارکاتی و 

دوستانه بوده است. 
   صحبت مربی

به گزارش کانال خبری فدراسیون فوتبال، 
آنتونیو مانیکونه در نشست خبری پس از دیدار 

ایران برابر بلغارستان اظهار داشت: بلغارستان 
تیم جوان و قابل احترامی است و فوتبال این 
کشور تاریخ بزرگی دارد. این پیروزی نتیجه 
خوبی برای ما بود. در فاز دفاعی خوب بودیم 
و در مجموع عملکردمان خوب بود، اما از 
فرصت هایی که ساختیم، ولی آنها را تبدیل به 
گل نکردیم، ناراحتیم. وی در ادامه افزود: دو و 
نیم سال قبل با تیم ملی سوئیس در صوفیه با 
بلغارستان بازی کرده بودیم. باید بگویم تیمی 
که امشب با آن بازی کردیم از تیم آن سال بهتر 
بود. مربی ایتالیایی تیم ملی فوتبال کشورمان 
در پایان خاطرنشان کرد: در پایان سال هدف 
بزرگی در جام ملت های آسیا داریم و به کارمان 

ادامه می دهیم.

بیژن ذوالفقارنسب مربی اسبق تیم ملی فوتبال 
ایران گفت: در خانه بلغارستان به عنوان یک تیم 

متوسط اروپایی، عملکرد خیلی خوبی داشتیم. 
  برتری ایران 

بیژن ذوالفقارنسب در گفت وگو با فارس، 
درمورد برتری یک بر صفر تیم ملی فوتبال 
کشورمان مقابل بلغارستان در یک بازی دوستانه، 
اظهار داشت: بازی بسیار خوبی بود که در یک 
زمان خوب هم برگزار شد. بازیکنان جدیدی در 
این مسابقه به زمین رفتند و با توجه به انرژی ای 
که در تیم ملی وجود دارد، عملکردمان مقابل یک 

تیم متوسط اروپایی خیلی خوب بود . 
  کیفیت رقیب 

وی درخصوص سطح نه چندان بالای حریفان 
تدارکاتی تیم ملی با توجه به این موضوع که 
رقیبان اصلی ایران در آسیا مقابل تیم های 

قدرتمندی بازی می کنند، گفت: ایران را نباید 
با حریفانی مثل ژاپن، عربستان، استرالیا و سایر 
مدعیان آسیایی قیاس کرد زیرا تک تک این 
تیم ها در شرایط بسیار مناسب تری از تیم ما 
قرار دارند. الان عربستان در سطح جهانی مثال 
زدنی شده و همه از این کشور صحبت می کنند. 
ستارگان بزرگ دنیای فوتبال با مبالغ بسیار زیاد 

به این کشور می آیند و به تازگی 
هم روبرتو مانچینی که با ایتالیا 
در دوره اخیر به قهرمانی یورو 
رسید، به عنوان سرمربی انتخاب 
کرده اند . وضعیت باشگاه های این 
کشور با هزینه های بسیار هنگفت 

ایده آل شده، اما ما قادر به چنین 
کاری نیستیم و باید 

از امکانات موجود 

خودمان بهره بگیریم. مربی اسبق تیم ملی فوتبال 
کشورمان تصریح کرد: با این وجود تیم ما مقابل 
بلغارستآنکه یک تیم متوسط اروپایی است، 
بازی خوبی انجام داد و تک تک نفرات وظایف 
تشریح شده را به درستی انجام دادند. اگر بتوانیم 
تا جام ملت ها 4-5 بازی دیگر در این سطح و 
حتی بالاتر برگزار کنیم، بسیار امیدوار خواهیم 
شد که تیم ملی بتواند نسبت به دوره های 
قبلی این رقابت ها خیلی قوی تر، بهتر و 
منطقی تر فوتبال بازی کند. در مجموع 
روند و عملکرد فعلی تیم ملی را مثبت 

ارزیابی می کنم. 
  جایگاه در آسیا 

ذوالفقارنسب درپاسخ به این سوال که 
رسیدن به چه جایگاهی در جام 
برای  آسیا  ملت های 

تیم ملی موفقیت تلقی می شود، عنوان کرد: 
از الان قضاوت کردن خیلی سخت است . ما تا 
آغاز جام ملت ها بیشتر از 4 ماه زمان داریم و اگر 
بتوانیم در این مدت با تیم های آسیایی و اروپایی 
4-5 بازی دیگر انجام بدهیم، برنامه ریزی بهتری 
داشته و شرایط بدنی و فنی تیم نسبت به وضعیت 
فعلی مقداری ارتقا پیدا کند، می توانیم در آسیا 
آبروداری کنیم و عملکرد خوبی از خودمان 

نشان بدهیم. 
  عملکرد 

وی اضافه کرد: برگزاری جام ملت ها در قطر 
یک امتیاز خوب برای تیم ملی ایران است. به این 
دلیل که هموطنان زیادی در این کشور داریم و 
سفر به آنجا راحت تر از سایر کشورهای آسیایی 
است. تیم ملی می تواند عملکرد رضایت بخشی در 

این رقابت ها داشته باشد. 


